
Betreft internet consultatie m.b.t. het voornemen van de Minister om de jacht op het konijn en de 

haas in o.a. de provincie Groningen te sluiten. 

Hierbij wil ik aangeven het niet eens te zijn met het voornemen van de minister om de jacht op haas 

en konijn in de provincie Groningen te stoppen en maak dan ook bezwaar tegen dit besluit om de 

volgende redenen: 
 

Mijn jachtveld, is ongeveer 550 ha groot, bestaat uitsluitend uit landbouwgrond, zavelgronden en zijn 

akkerbouwmatig in gebruik. Mijn jachtveld ligt in meerdere WBE’s van de provincie Groningen. 

Het gebied is in de afgelopen jaren veranderd door o.a. ruilverkaveling, veranderde landbouw 
methoden maar ook door de toenemende recreatiedruk (loslopende honden, katten). Door deze 
veranderingen hebben ook de hazen hun gedrag aangepast. Het haas is veel meer een 
nachtdier geworden. Ik ben veel in mijn jachtvelden aanwezig, meerdere keren per week voor 
beheer en schadebestrijding. En om een goed beeld te krijgen van de huidige wildstand maak ik 
zowel overdag als in de nachtelijke uren gebruik van een warmtebeeldcamera, waardoor ik een 
nauwgezet beeld van de aanwezige dieren krijg. En een goed beeld kan vormen wat er aan dieren 
aanwezig is in mijn jachtveld. Mijn waarnemingen, zijn gebaseerd op jaarrond tellingen, mijn 
conclusie is dan ook dat de hazenstand niet afgenomen is maar stabiel is gebleven. 

 

Tevens zijn de jagers verplicht om ook tellingen te verrichten voor de WBE’s, dit houdt in dat we op 
meerdere telmomenten, avond en ochtend de hazen, reeën en ganzen tellen. Als jager ben je ook 
verplicht om de wildstand op orde te houden. We hebben om te mogen jagen een uitgebreide 
cursus moeten volgen, zowel praktisch als theoretisch, zonder diploma mag er dus ook niet worden 
gejaagd of beheerd. We hebben dus kennis van zaken. De telgegevens worden aan de FBE 
doorgegeven. Het is dan ook stuitend te horen dat deze telgegevens niet worden meegenomen en 
niet erkend worden door het ministerie. Waarom alleen de tellingen van SOVON meegenomen 
worden is me een raadsel. Het plaatsen van haas en konijn op de rode lijst, is genomen op basis van 
emotie en door mensen die geen kennis van zaken hebben en niet zoals wij op verschillende 
momenten het hele jaar door met de jacht, schadebestrijding en beheer van het jachtveld bezig 
zijn. De politiek beslist dus over zaken waar men geen kennis van heeft. Dit is een hele slechte 
ontwikkeling, hierdoor zal er weer extra schade ontstaan bij de boeren en tuinders aan de 
kwetsbare gewassen als deze regeling wordt doorgevoerd.  

 
 

Ik ga er dan ook vanuit dat de minister de sluiting op het haas en konijn repareert en de landelijke 

vrijstellingen op zeer korte termijn weer openstelt. 
 


